
學生期中預警作業系統操作手冊  

 

一、登入文藻首頁，點選右上角「資訊服務入口網」。 

I. Visit the homepage of Wenzao Ursuline University of Languages. Click on "Portal to University 

Information Service System" on the upper right corner of the webpage. 

 

 

二、輸入個人帳號、密碼、隨機圖文後點選「登入」。 

II. Your account name is your student number. Your password is set by you when you complete 

"Basic Information of Newly Enrolled Students".  Type in the random number shown on the 

image. Then confirm to log into the system. 

 

 Manual of student mid-term grade warning system 

 

 

三、點選「校務資訊系統（學生）」 

III. Click on "Information System" under "application system".  

 

 

四、點選「查詢」 

IV. Click on "Inquiry Module" 
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五、選擇「學生個人期中成績預警查詢」 

V. Click on "individual student mid-term grade warning" 

 

 

六、可查得被預警科目之「預警原因」及任課教師提供之「建議學習

方式」資料。如未有科目被預警，則會出現「您沒有科目被老師

期中預警，請繼續加油。」等說明。 
VI. You can find out the "causes of warning" of the subjects and the "recommended learning 

methods" provided by the teacher. If no subjects have been warned, an message such as 
"You have no subjects warned, please keep studying hard." 

 
 

 

七、若有被期中預警之科目時，每門科目均須填寫「自我反省與

改進」資料，填寫完畢後請按「確定送出」。 
VII. If you have mid-term grade warning subjects, each subject you have to fill in the 

"Self-Reflection and Improvement" information, then click “send". 

 

八、任課老師給予之「建議學習方式」每項若已完成，請點選「已

完成」，此時該列資料會變紅色，表示已完成，若誤按可再

點選一次未完成，則回復成未完成狀態。 
VIII. Clik on “Completed”, if each item of the "recommended learning method" given by 

the instructor has been completed. At this time, the data in the row will turn red to 
indicate that it has been completed. If you press it by mistake, you can click again 
and it will return to “Incomplete status”. 
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九、學習改善計畫填寫參考網頁請直接點選，會連結至教務處註冊組之「期中成績預警資訊」。 
IX. Click on ”learning improvement plan”, it will link to “mid-term grade alert information”. 

   

 

 

                                

 

若已填答「自我反省與
改進」者，請點選「閱
畢」，此時「閱畢」按鈕
呈現灰色。If you have already 

answered "Self-Reflection and 

Improvement", please click 

"Reading", and the "Reading" 

button will be grayed out. 


